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Nr
.

Vraagsteller Fractie Vraag POHO

1 Gerrit 
Coppens

Senioren 
Veldhoven

We kregen bericht dat Veldhoven Duurzaam haar plek in de City Passage moet verlaten. 
Gelukkig gaan de advieswerkzaamheden door. Als SENIOREN VELDHOVEN vinden we het 
belangrijk dat er een laagdrempelige inloop blijft bestaan voor deze vereniging.

1. Ziet het College mogelijkheden om deze plaatselijke dakloze onderdak te verlenen? Plekje 
in gemeentehuis of bibliotheek om voorbeelden te noemen.

MG

2 Charlie 
Engelen

Hart voor 
Veldhoven

ODZOB:
1. Hoe kan het dat de ODZOB zo snel de rode cijfers heeft kunnen omzetten in zwarte cijfers, 

terwijl de tarieven verlaagd zijn, het werk verbeterd is en de directeur ziek thuis zit. Wat is 
er gebeurd dat dit zo snel in positieve zin is veranderd?

MG

3 Yvonne Luijkx Hart voor 
Veldhoven

Steeds meer mensen maken gebruik van het inlopen bij het gemeentehuis op 
donderdagmorgen zonder afspraak. De wachttijden op donderdagmorgen lopen op, dus 
blijkbaar is het een groot succes. 
1. Is dit niet het moment om door dit succes na te denken over verruiming van de vrije 

inloopmomenten?

TvB

4 Youri van 
Oorschot

GBV Op 3 april 2024 verscheen er in het ED een artikel over de kabelgoot. Hierin valt te lezen dat 
de gemeente Veldhoven de ontwikkelingen in andere gemeenten met belangstelling volgt. 
Tijdens de afgelopen begrotingsbehandeling is een motie van GBV omtrent deze kabelgoot 
raadsbreed aangenomen, daarom de volgende vragen:
1. Zijn er al (tussentijdse) resultaten bekend over hoe de pilot van de kabelgoot in andere 

gemeenten verloopt? Zo niet, wanneer verwacht de portefeuillehouder deze te kunnen 
delen?

2. Zijn er momenteel al inwoners die een aanvraag doen voor een dergelijke kabelgoot?
3. Zo ja, hoe wordt er met dergelijke verzoeken omgegaan? 

MG

5 Piet Wijman D66 Terrein De Run 1000 naast de N2
In 2018 werd de ontwikkeling van de Dutch Mountain stopgezet om ASML daar ruimte te 

CvB



geven voor de ontwikkeling van een markant gebouw, dat de entree van Veldhoven recht zou 
doen. Daartoe werden bindende afspraken gemaakt met ASML, voorzover ons bekend. 
Inmiddels ruim vijf jaar later werden vier nieuwe gebouwen gerealiseerd op De Run 1000 en 
wordt daarnaast, op de hiervoor aangegeven locatie, een groot parkeerterrein gerealiseerd.
1. Hoe verhoudt deze ontwikkeling zich tot de gemaakte afspraken en wanneer wordt de 

beloofde ontwikkeling concreet gerealiseerd?

6 Piet Wijman D66 Beschikbaarheid faciliteiten op de Sondervick Campus en in MFA’s voor maatschappelijke 
doeleinden Zowel bij de realisatie van de Sondervick Campus als bij die van MFA’s werd bij 
deze grote investeringen rekening gehouden met meervoudig  gebruik door niet alleen de 
onderwijsinstellingen maar ook maatschappelijke partners als oa Cordaad en wijkplatforms.
1. In hoeverre wordt actueel invulling gegeven aan deze doelstelling en op welke wijze wordt 

dit door het college opgevolgd en gestimuleerd?

HS
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